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Het bedrijf ’oogste’ maandag op ei-
gen initiatief twintig bomen waar-
van er negen dinsdag worden terug-
geplaatst bij basisschool de Meer-
tuin in Slootdorp.

Gemeenteraadslid Pieter de Jong
(Onafhankelijk Hollands Kroon)
zag kansen om het groen van de
Terpstraat opnieuw te gebruiken. In
plaats van de bomen te kappen, kon-
den de bomen volgens hem worden
teruggeplaatst op een andere plek in
de gemeente. Echter door een be-
staand contract van de gemeente
vielen deze kosten heel erg hoog uit. 

„Wij hebben zelf de spullen in
huis, waardoor het niet duur hoeft
te zijn”, vertelt Pieter van der Jagt.
Zijn bedrijf heeft bomenverplant-
machines en is dan ook gespeciali-
seerd in het verplaatsen van bomen.
Van der Jagt Cultuurtechniek ver-
plaatst bomen voor verschillende
gemeentes in Nederland, maar ook
in andere landen in Noordwest-Eu-

ropa. „Voor ons zijn dit kleine bo-
men hier aan de Terpstraat.”

Voor de bomen aan de Terpstraat
moet al gauw zo’n 8000 tot 10.000
euro worden betaald wanneer je ze
wil kopen. Volgens raadslid De Jong
is het verplaatsen van bomen een

slimme manier om het groene kapi-
taal van de gemeente opnieuw in te
zetten. „Aan het kappen van bomen
zitten ook kosten verbonden”, zegt
De Jong. „Ook als de gemeente
nieuw plantgoed gaat aanschaffen.” 

„Qua kosten hoeft het helemaal

niet veel te verschillen”, zegt Van der
Jagt. „Bomen omzagen is natuurlijk
de makkelijkste manier, maar het is
zonde om een goede boom om te za-
gen. Je vraagt je af of de gemeente de
bomen wel wil verplaatsen.”

Holland Kroonse Uitdaging heeft

bij Van der Jagt aangegeven de bo-
men graag te willen bij basisschool
de Meertuin in Slootdorp. „Een
mooi initiatief en een goede bestem-
ming voor de bomen”, zegt Van der
Jagt. „De bomen blijven allemaal
binnen de gemeente Hollands
Kroon. Bomen waar nog niet direct
plek voor is kunnen we opslaan in
ons bomenhotel.” 

De in totaal dertig googste bomen
worden allemaal binnen de gemeen-
te geadopteerd. „Met de juiste na-
zorg blijven de verplaatste bomen
het eigenlijk allemaal doen. Voordat
we gaan oogsten kijken we altijd
eerst waar de kabels en leidingen
liggen. Van bomen waar deze te
hoog liggen blijven we af, anders
gaat het stuk. Daarnaast ruimen we
kwalitatief slechte bomen op”, ver-
telt Van der Jagt.

„Door deze techniek kunnen bo-
men binnen de gemeente worden
verplaatst. Het zijn lindes, dat is wel
een speciale boom en er zijn ook al
veel kosten geweest aan de verzor-
ging van de bomen”, zegt raadslid
De Jong. ,,Het kan op een break-
even manier gerealiseerd worden;
verplaatsen hoeft niet meer te kos-
ten dan kappen en nieuw plantgoed
aanschaffen, dus waarom zou je het
dan niet doen?”

Dinsdag worden er negen bomen
herplant bij basisschool De Meer-
tuin.

Simone Bruin

Wieringerwerf ■ Bijna vijftig bo-
men stonden op de nominatie
om te worden gekapt voor de her-
inrichting van de Terpstraat in
Wieringerwerf. Maar dat kan ook
anders, liet Van der Jagt Cultuur-
techniek uit Wieringerwerf
maandag zien: bomen kunnen
ook worden verplaatst. 

Bomen Wieringerwerf niet gekapt, maar verplaatst

Dankzij de bomenverplantmachines hoeft het verplanten van bomen niet duur
te zijn. FOTO MEDIAHUIS

❜❜Bomen waar
nog niet direct

plek voor is
kunnen we

opslaan in ons
bomenhotel


